
 O BČ I N A  ČR E N ŠO V C I  
  

 V A ŠK I  O D B O R  Ž I ŽK I  
 
 

Z	  A	  P	  I	  S	  N	  I	  K	  
1.	  seje	  Vaškega	  odbora	  Žižki,	  

ki	  je	  bila	  v	  četrtek,	  11.	  decembra	  2014,	  ob	  18.	  uri	  
v	  vaško-‐gasilskem	  domu	  v	  Žižkih.	  

	  
Prisotni:	  Petra	  Gabor,	  Mojca	  Makovec	  Haložan,	  Viktor	  Cigan,	  Miha	  Horvat,	  Anton	  Horvat,	  
Marko	  Novak	  in	  Vladimir	  Žalik.	  
Udeležbo	  na	  sestanku	  so	  opravičili:	  Jožef	  Horvat,	  Roman	  Kolenko	  in	  Dušan	  Utroša.	  
	  
Dnevni	  red:	  

1. Uvodni	  pozdrav	  
2. Zahvala	  dosedanjim	  članom	  
3. Izvolitev	  predsednika	  in	  zapisnikarja	  VO	  Žižki	  
4. Program	  dela	  VO	  Žižki	  
5. Razno	  

	  
Ad/1	  
Dosedanji	  predsednik	  Vaškega	  odbora	  Žižki	  Vladimir	  Žalik	  je	  predstavil	  analizo	  dela	  VO	  
v	  mandatu	  2010	  –	  2014,	  ki	  je	  bil	  zelo	  uspešen.	  Delo	  je	  bilo	  razdeljeno	  v	  4	  glavne	  sklope	  
delovanja:	  investicije,	  očiščevalne	  akcije,	  družabni	  dogodki	  in	  skupni	  projekti	  z	  ostalimi	  
društvi	   v	   Žižkih.	   Osrednji	   investicijski	   projekt	   je	   bil	   projekt	   ureditve	   parkirišča	   in	  	  
vaškega	  pokopališča,	  kjer	  so	  člani	  VO	  sodelovali	  od	  priprave	  idejne	  zasnove	  do	  priprave	  
finančne	   konstrukcije,	   v	   sami	   izvedbi	   pa	   aktivno	   sodelovali	   in	   reševali	   določene	  
probleme,	   ki	   so	   se	   pojavili	   med	   samo	   investicijo.	   Med	   pomembnejšimi	   projekti	   je	  
izpostavil	   še	  nadzor	   in	  opozarjanje	  na	  napake	  pri	  asfaltiranju	  skozi	  Žižke	   (od	  križa	  do	  
Marjana).	  Naslednji	   večji	   projekt	   je	   izgradnja	   nogometnega	   igrišča	   na	   odboj	   za	   vaško-‐
gasilskim	   domom	   (projekt	   se	   bo	   zaključil	   v	   letu	   2015).	   Zelo	   dobro	   so	   uspeli	   tudi	   vsi	  
družabni	  dogodki	  v	  organizaciji	  VO:	  vaška	  tekmovanja	  v	  pikadu	  in	  šnopsu	  ter	  materinski	  
dan	  oz.	  dan	  žena.	  Zaključil	   je	  z	  mislijo,	  da	  si	   tako	  odličnega	  sodelovanja	  kot	  v	  mandatu	  
2010	  –	  2014	  želi	  tudi	  v	  novi	  sestavi	  VO,	  saj	  je	  VO	  do	  zdaj	  delal	  kot	  odličen	  team.	  
	  
Ad/2	  
Dosedanji	  predsednik	  VO	  Žižki	  Vladimir	  Žalik	  se	  je	  vsem	  dosedanjim	  članom	  VO	  zahvalil	  
za	  odlično	  opravljeno	  delo	  in	  sodelovanje.	  Vsak	  se	  je	  trudil	  po	  svojih	  najboljših	  močeh	  in	  
rezultati	  so	  vidni.	  
Dosedanji	   član	  VO	   Žižki	   Viktor	   Cigan	   se	   je	   zahvalil	   za	  možnost	   za	   sodelovanje	   v	   VO	   v	  
preteklem	  mandatu	  in	  izpostavil,	  da	  je	  delo	  potekalo	  v	  resnično	  prijateljskem	  vzdušju	  z	  
zelo	  korektnimi	  odnosi,	  preko	  mnogih	  skupnih	  aktivnosti	  v	  VO	  pa	  so	  se	  člani	  med	  seboj	  
tudi	  v	  privatnih	  odnosih	  še	  bolj	  povezali.	  Zato	  so	  ga	  prizadele	  nekatere	  govorice	  o	  tem,	  
da	  je	  znotraj	  VO	  prišlo	  do	  konfliktov,	  saj	  je	  to	  daleč	  od	  resnice.	  Čeprav	  v	  novi	  sestavi	  ni	  
član	  VO,	  je	  ponudil	  svojo	  pripravljenost	  za	  kakršnokoli	  pomoč.	  
Dosedanji	  član	  VO	  Žižki	  Marko	  Novak	  se	  je	  zahvalil	  za	  res	  dobra	  4	  leta.	  Prepričan	  je,	  da	  
dosedanjim	  članom	  nihče	  ne	  more	  očitati,	  da	  so	  kaj	   slabega	  naredili	   in	  da	   je	  kadarkoli	  
prišlo	  do	  kakšnih	  konfliktov.	  Znotraj	  vasi	  in	  VO	  ni	  časa	  za	  solo	  igro,	  ampak	  je	  potrebno	  
soočiti	  mnenja,	  se	  pogovoriti,	  sprejeti	  sklepe	  in	  predvsem	  delati.	  
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Dosedanjega	   in	   tudi	   aktualnega	   člana	   VO	   Antona	   Horvata	   so	   prav	   tako	   zmotile	  
neresnične	  govorice,	  je	  pa	  mnenja,	  da	  se	  na	  njih	  ne	  smemo	  ozirati,	  ampak	  je	  potrebno	  iti	  
naprej:	  s	  poštenim	  in	  predvsem	  skupnim	  delom	  ter	  aktivnostmi.	  
	  
Ad/3	  
Mojca	  Makovec	  Haložan	  je	  glede	  na	  uspešno	  delo	  VO	  v	  mandatu	  2010	  –	  2014	  predlagala,	  
da	  zaradi	  izkušenj	  dosedanji	  predsednik	  Vladimir	  Žalik	  nadaljuje	  z	  vodenjem	  VO	  Žižki.	  
Vladimir	  Žalik	  je	  spomnil	  na	  rezultate	  volitev,	  ki	  jih	  glede	  na	  to,	  da	  je	  Miha	  Horvat	  dobil	  
daleč	  največ	  glasov,	  po	  njegovem	  mnenju	   lahko	  razumemo	  kot	   jasno	  sporočilo	   in	  željo	  
vaščanov,	  da	  mladi	  prevzamejo	  vajeti.	  	  
Anton	  Horvat	  je	  omenil,	  da	  se	  v	  funkciji	  predsednika	  VO	  ne	  vidi,	  ker	  ima	  prevelik	  obseg	  
dela	   in	  ker	  se	  mu	  ne	  zdi	  primerno	   in	  združljivo	  biti	  predsednik	  VO	  Žižki	   in	  PGD	  Žižki.	  
Zato	  se	  strinja	  s	  predlogom	  Vladimirja	  Žalika.	  
VO	  je	  glasoval	  o	  predlogu	  Vladimirja	  Žalika,	  da	  predsednik	  VO	  Žižki	  v	  mandatu	  2014	  –	  
2018	  postane	  Miha	  Horvat,	   ki	   hkrati	   prevzame	   tudi	   funkcijo	   zapisnikarja.	   Člani	  VO	   so	  
predlog	  soglasno	  podprli.	  
Novoizvoljeni	  predsednik	  se	  je	  zahvalil	  za	  podporo	  in	  izvolitev	  na	  funkcijo	  predsednika	  
VO	  Žižki.	  Izrazil	  je	  željo,	  da	  se	  bo	  novi	  VO	  glede	  sodelovanja	  in	  konstruktivnega	  timskega	  
dela	  zgledoval	  po	  dosedanjem	  VO,	  saj	  se	  bo	  edino	  na	  tak	  način	  lahko	  delalo	  in	  tudi	  nekaj	  
naredilo.	  Ker	  se	  drži	  načela,	  da	  se	  vsake	  stvari	  loti	  100-‐odstotno	  ali	  pa	  se	  je	  raje	  ne	  loti,	  
se	  je	  zavezal,	  da	  bo	  s	  tem	  v	  mislih	  deloval	  tudi	  kot	  predsednik	  VO	  in	  se	  bo	  trudil	  privabiti	  
ter	   vključiti	   vse	   vaščane	   Žižkov.	   Ker	   izvolitev	   in	   veliko	   podporo	   na	   lokalnih	   volitvah	  
jemlje	  kot	  obvezo,	  se	  bo	  s	  svojim	  delom	  trudil,	  da	  bo	  zaupanje	  upravičil.	  
Dosedanji	   predsednik	   VO	   Vladimir	   Žalik	   je	   novemu	   predsedniku	   Mihi	   Horvatu	   po	  
izvolitvi	  simbolno	  predal	  tudi	  ključe	  vaško-‐gasilskega	  doma	  Žižki.	  
	  
Ad/4	  
Novi	   predsednik	   VO	   Miha	   Horvat	   je	   na	   kratko	   predstavil	   nekaj	   načrtov.	   Želi,	   da	   se	  
nadaljuje	   z	   zelo	   uspešnimi	   družabnimi	   dogodki,	   organizacijo	   očiščevalnih	   akcij,	  
dokončalo	  se	  bo	  nogometno	  igrišče,	  postavilo	  nadstrešnico	  za	  gasilskim	  domom	  itd.	  Med	  
nujnejšimi	  projekti	  je	  izpostavil	  nabavo	  nape	  in	  ureditev	  kuhinje	  ter	  nabavo	  kvalitetnih	  
zložljivih	  miz	   in	   klopi,	   saj	   so	   obstoječe	   dotrajane.	   Predlagal	   je,	   da	   se	   pripravi	   končna	  
različica	  hišnega	  reda	  vaško-‐gasilskega	  doma	  Žižki,	  ki	  ga	  bodo	  nato	  morali	  sprejeti	  tudi	  
vsi	  ostali	  uporabniki,	  ter	  da	  se	  uradno	  določi	  skrbnika	  VGD	  Žižki.	  
Vladimir	   Žalik	   je	   spomnil	   na	   izgled	   pri	   pokopališču,	   ki	   ga	   je	   potrebno	   dokončati	   in	  
izpopolniti	   s	   klopmi	   ter	   košem	   za	   smeti.	   Omenil	   je	   tudi	   postavitev	   že	   nabavljenega	  
lesenega	  kipa	   sv.	   Florjana,	   ki	  bi	   ga	  po	  njegovem	  mnenju	   lahko	  postavili	   ob	  občinskem	  
prazniku,	  ki	  bo	  v	  letu	  2015	  najverjetneje	  v	  Žižkih,	  kar	  bo	  še	  ena	  zelo	  obsežna	  prireditev,	  
na	  katero	  se	  bomo	  morali	  maksimalno	  pripraviti	  in	  potruditi	  ter	  vključiti	  vsa	  društva	  v	  
vasi.	   Dodal	   je,	   da	   moramo	   v	   srednjeročnem	   načrtu	   imeti	   tudi	   rolo	   vrata	   (med	  
nadstreškom	  in	  nogometnim	  igriščem),	  da	  objekt	  dobi	  neko	  zaključeno	  podobo	  in	  da	  se	  
reši	  večna	  težava	  glede	  prepiha.	  Zavezal	  se	  je,	  da	  bo	  v	  zvezi	  z	  nogometnim	  igriščem	  pri	  
podjetju	  KIT	  Žižki	  d.	  o.	  o.	  pridobil	  konkretno	  ponudbo	  za	  stebričke.	  Hkrati	  je	  opozoril	  na	  
nujnost	  posodobitve	  seznama	  govornikov	  na	  pogrebih,	  ki	  je	  izobešen	  v	  poslovilni	  vežici.	  
Predlagal	  je,	  da	  novi	  predsednik	  za	  soglasje	  za	  govornika	  vpraša	  Ivana	  Tibauta.	  	  
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Mojca	   Makovec	   Haložan	   je	   predlagala,	   da	   se	   uvede	   redna	   čiščenja	   v	   kuhinji	   in	   da	   se	  
boljše	  poskrbi	  za	  higieno	  na	  WC-‐jih	  v	  VGD	  Žižki.	  Spraševala	  je	  kako	  je	  v	  naši	  vasi	   in	  na	  
nivoju	  celotne	  občine	  poskrbljeno	  za	   ranljive	  skupine	   in	  predlagala,	  da	   jih	  vključimo	  k	  
aktivnostim,	   jim	   ponudimo	   pomoč	   ipd.	   Podala	   je	   nekaj	   konkretnih	   nasvetov	   glede	  
pridobivanja	   evropskih	   sredstev	   in	  ponudila	  pomoč	  pri	   izpeljavi	   tovrstnih	  projektov	  v	  
Žižkih,	  v	  kolikor	  so	  ostali	  člani	  VO	  pripravljeni	  pomagati.	  Člani	  VO	  so	  bili	  navdušeni	  nad	  
ponujeno	  pomočjo	  in	  predstavljenimi	  projekti	  ter	  bodo	  pomagali	  pri	  njihovi	  izvedbi.	  
Anton	  Horvat	  je	  spomnil	  na	  Razvojni	  program	  Občine	  Črenšovci,	  ki	  ga	  bo	  Občinski	  svet	  v	  
bližnji	   prihodnosti	   dopolnjeval,	   zato	   je	   prosil	   člane	   VO,	   da	   do	   naslednje	   seje	   VO	  
pripravijo	  konkretne	  predloge,	  ki	  jih	  bodo	  svetniki	  potem	  predstavili	  na	  seji	  OS.	  Če	  se	  bo	  
občinski	   praznik	   v	   letu	   2015	   praznoval	   v	   Žižkih	   je	   predlagal,	   da	   se	   to	   združi	   s	  
postavitvijo	   lesenega	  kipa	   sv.	   Florjana,	   z	   obletnico	   folklore	   in	  otvoritvijo	   igrišča,	  poleg	  
tega	  pa	  se	  lahko	  dogodku	  doda	  tudi	  humana	  oz.	  dobrodelna	  nota	  in	  se	  zberejo	  sredstva	  
za	   nakup	   defibrilatorja,	   ki	   bi	   ga	   namestili	   v	   VGD	   Žižki	   v	   sklopu	   občinskega	   praznika.	  
Zaključil	   je	   z	   mislijo,	   da	   so	   velik	   pečat	   na	   vzgojnem,	   izobraževalnem,	   kulturnem	   in	  
verskem	  področju	  v	  naši	  vasi	  pustile	  šolske	  sestre,	  ki	  so	  delovale	  v	  samostanu.	  Zato	   je	  
predlagal,	  da	  VO	  s	  pomočjo	  razpisov	  poskusi	  najti	  rešitev/zgodbo	  in	  sredstva	  za	  obnovo	  
objekta	  ter	  njegovo	  ponovno	  oživitev.	  
Miha	  Horvat	  je	  razpravo	  zaključil	  s	  tem,	  da	  člani	  do	  naslednje	  seje	  pripravijo	  konkretne	  
predloge	   za	  manjše	   in	   večje	   projekte.	  Na	   osnovi	   tega	   se	   bo	   izdelal	   konkreten	   načrt	   in	  
časovnica	  s	  kratkoročnimi,	  srednjeročnimi	   in	  dolgoročnimi	  načrti,	  prav	  tako	  se	  bodo	  ti	  
projekti	  predstavili	  na	  seji	  OS	  kot	  možni	  projekti	  za	  vključitev	  v	  RP	  občine.	  
	  
Ad/5	  
VO	  je	  določil	  nekatere	  datume	  za	  dogodke	  v	  letu	  2015,	  in	  sicer:	  

• 24.	  januar	  2015:	  6.	  vaško	  tekmovanje	  v	  pikadu	  
• 21.	  februar	  2015:	  6.	  ulično	  prvenstvo	  v	  šnopsu	  za	  pokal	  Žižkov	  	  
• 7.	  marec	  2015:	  proslava	  ob	  dnevu	  žena	  in	  materinskem	  dnevu	  

Predsednik	  VO	  bo	  datume	  sporočil	  predsednici	  Odbora	  za	  družbene	  dejavnosti.	  
	  
	  
Ker	  je	  bil	  dnevni	  red	  izčrpan,	  je	  predsednik	  VO	  Miha	  Horvat	  sejo	  zaključil	  ob	  20.	  uri.	  
	  
	  

Zapisal:	  Miha	  Horvat	  


